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   Etimesgut Belediye 
Başkan Yardımcısı Ebru 
Keyvan, Engelsiz Yaşam 
Merkezi personeliyle iftar 
yemeğinde bir araya geldi. 
Engelsiz Yaşam Merke-
zi’nde düzenlenen iftara, 
Sosyal Destek Hizmetleri 
Müdürü İsmail Açar, çok 

sayıda personel ve ailele-
ri katıldı. İftar öncesinde 
çalışanlarla tek tek ilgile-
nerek sohbet eden Keyvan, 
birlik ve beraberlik mesajı 
vererek, Engelsiz Yaşam 
Merkezi’nde yapılan ça-
lışmaların önemine vurgu 
yaptı. 2'DE

    Cumhurbaşkanlığı İletişim 
Başkanlığı tarafından 
düzenlenen "Sentetik Medya 
ve Enformasyon Güvenliği 
Çalıştayı", dijital çağın 
iletişim alanındaki etkilerine 
dikkat çeken oturumlarla 
gerçekleştirildi. “Yapay Zeka 
Çağında Yeni Medya ve Riskler” 

ile “Enformasyon Güvenliği ve 
Stratejik İletişim” başlıklarında 
iki oturum halinde gerçekleşen 
çalıştayın en dikkat çekici 
yönlerinden biri, İletişim 
Başkanlığı tarafından geliştirilen 
yapay zeka programı YZ/
CIB/2018-1’in konuşmacı olarak 
yer alması oldu. 2'DE

     Haymana Belediyesi, 
vatandaşların taleplerini 
ve görüşlerini doğrudan 
Belediye Başkanı Levent 
Koç’a iletebileceği "Halk 
Günü" uygulamasını 
yeniden başlattı. Uygulama 
sayesinde Haymanalılar, 
salı ve cuma günleri 14.00-
18.00 saatleri arasında 
Başkan Koç ile birebir 
görüşme fırsatı bulacak.

     Belediye yetkilileri, bu 
uygulamanın vatandaş-
belediye ilişkisini 
güçlendirmek ve halkla 
daha yakın bir bağ 
kurmak amacıyla tekrar 
başlatıldığını açıkladı. 
"Halk Günü" uygulaması, 
Başkan Levent Koç’un 
çözüm odaklı belediyecilik 
anlayışının bir parçası 
olarak öne çıkıyor.2'DE

  Ankara’nın Polatlı ilçesine 
bağlı Basri Mahallesi’nde doğa 
yürüyüşü yapan bir vatandaş, 
tarlada yaklaşık 1 kilogram 
ağırlığında dev bir mantar 
buldu. 
     Samet Konca isimli vatandaş, 
ilk kez karşılaştığı bu dev 
mantarın büyüklüğü karşısında 
şaşkına uğradığını belirtti.
     Konca, yürüyüş sırasında 
uzaklardan dikkatini çeken 
büyük bir cismi ilk başta taş 
sandığını, ancak yaklaştığında 
bunun dev bir mantar olduğunu 
fark ettiğini söyledi. 2'DE

    Ankara’nın Sincan ilçesinde dü-
zenlenen Temelli Bisiklet Turu etkin-
liği, öğrenciler ve protokol üyelerinin 
yoğun katılımıyla gerçekleştirildi.  
Etkinliğe Sincan Kaymakamı Levent 
Kılıç, Sincan Belediye Başkanı Murat 
Ercan, İlçe Milli Eğitim Müdürü 
Alican Kılıç ve çok sayıda öğrenci 
katıldı. 
    Bisiklet turu, Şehit Necati Tunalı 
Ortaokulu öncülüğünde doğayla iç 
içe bir rotada gerçekleştirildi. 
    Sincan Kaymakamı Levent Kılıç, 
etkinliğe dair yaptığı açıklamada 
şunları söyledi: 
    “Öğrencilerimizle birlikte Şehit 
Necati Tunalı Ortaokulu’nda düzen-
lenen Temelli Bisiklet Turu etkinliği-
ne katıldık. Doğayla iç içe, hareket 
dolu bir günde öğrencilerimizin 
heyecanına ortak olmaktan mutluyuz. 
Sağlıklı yaşam, spor ve farkında-
lık adına pedal çeviren ve hedefe 
odaklanan tüm katılımcılara teşekkür 
ederiz.” Etkinlik, hem spor yapmanın 

hem de doğayla vakit geçirmenin 
önemine dikkat çekerken, öğrenciler 
arasında da büyük beğeni topladı.
 
    HIDIRELLEZ PROGRAMINDA 
    BAHARIN COŞKUSU YAŞANDI 
    Bisiklet turunun ardından aynı 
gün düzenlenen Hıdırellez etkinliği 
de katılımcılar tarafından yoğun ilgi 
gördü. 
    Renkli görüntülere sahne olan 
programda baharın gelişi coşkuyla 
kutlandı. Eğlenceli aktivitelerin yer 
aldığı etkinlikte, vatandaşlar doyası-
ya eğlendi. 
    Kaymakam Levent Kılıç, Hıdırel-
lez programı hakkında, “Aynı gün 
düzenlenen Hıdırellez etkinliğiyle 
baharın coşkusu doyasıya yaşandı. 
Eğlence, neşe ve gelenekler bir ara-
daydık,” diyerek duyduğu memnuni-
yeti dile getirdi. 
    Sincan'da spor, doğa ve kültürel 
değerler bir araya gelerek unutulmaz 
bir gün yaşattı. HABER MERKEZİ
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ALTINDAĞ BELEDiYESi'NDEKi 

GREVE DESTEK
Altındağ 
Belediyesi’nde 
başlatılan grevi 
desteklemek için 
işçilerle bir araya 
gelen Hizmet-İş 
Sendikası Yozgat 
Şube Başkanı 
Ferman Zararsız, 
“Haklarımızı 
savunmaya 
devam edeceğiz, 
baskılar bizi 
yıldıramaz” 
dedi.

    Hizmet-İş Sendikası Yozgat Şube Başkanı 
Ferman Zararsız ve Genel Denetleme Kurulu 
Üyeleri, Altındağ Belediyesi’nde başlatılan grevi 
desteklemek amacıyla işçilerle bir araya geldi. 
    Zararsız, belediye yönetiminin işçilere yönelik 
haksız uygulamalarına karşı sendika olarak 

direnmeye devam edeceklerini belirterek, işçilerin 
haklarını savunacaklarını ifade etti. 
Zararsız, yaptığı açıklamada, bir yıldır Altındağ 
Belediyesi’nde emekleriyle mücadele eden işçileri 
ve sendikalarını desteklediklerini vurguladı. 
HABER MERKEZİ

Sincan’da Pedallar 
Sağlık İçin Döndü

Bilkent'te Hemşireler ve 
Ebeler Günü Coşkusu

Medya ve Güvenlikte 
Yeni Dönem

Başkan Koç 
Vatandaşlarla Buluşuyor

Polatlı’da Dev 
Mantar Bulundu
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    Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı 
tarafından düzenlenen "Sentetik Medya 
ve Enformasyon Güvenliği Çalıştayı", 
dijital çağın iletişim alanındaki etkilerine 
dikkat çeken oturumlarla gerçekleştirildi. 
“Yapay Zeka Çağında Yeni Medya ve 
Riskler” ile “Enformasyon Güvenliği ve 
Stratejik İletişim” başlıklarında iki oturum 
halinde gerçekleşen çalıştayın en dikkat 
çekici yönlerinden biri, İletişim Başkanlığı 
tarafından geliştirilen yapay zeka 
programı YZ/CIB/2018-1’in konuşmacı 
olarak yer alması oldu. 
    Katılımcılar, İletişim Başkanlığı 
bünyesinde kurulan Yapay Zeka Deneyim 
Alanları sayesinde “Kariyer Planlama”, 
“Fotoğraf Dönüştürücü” ve “Gazete 
Kupürü Oluşturma” gibi uygulamaları 
birebir deneyimleme fırsatı buldu.
 
    "DERİN ANALİZ İÇİN İNSAN   
    MUHAKEMESİ ŞART" 
    İlk oturumun moderatörlüğünü 
Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı 
Dijital Medya Koordinatörü Aslan 
Değirmenci yaptı. 
    Değirmenci, yapay zekanın büyük veri 
setlerinden etkileyici çıktılar üretebildiğini 
ancak insan duygularını anlamaktan uzak 
olduğunu belirterek, “Haber yalnızca bilgi 
değil, bir anlatıdır. 
    Bu noktada insanın duygusal zekası 
devreye girer. Derin analizler ve 
soruşturmacı gazetecilik için insan 
muhakemesi şarttır” ifadelerini kullandı.
 
    "YAPAY ZEKA İLE STRATEJİK 
    MANİPÜLASYON RİSKİ ARTIYOR" 
    Milli İstihbarat Akademisi Başkan 
Yardımcısı Yenal Göksun, yapay zekanın 
istihbarat alanındaki potansiyel risklerine 
dikkat çekerek, “Yapay zeka destekli 
kişiselleştirilmiş mesajlar ve grup 

davranışlarının manipülasyonu, siber 
alanda yıkıcı faaliyetlerin bir parçası 
haline geldi. Bu faaliyetlerin amacı 
toplumu istikrarsızlaştırmaktır” dedi.
 
    "DİJİTAL YAYINCILIK ARTIK DİL 
    MODELLERİNE DE 
    HİTAP ETMELİ" 
    İletişim Başkanlığı Bilgi İşlem Dairesi 
Başkanı Buğra Ayan, yapay zekanın 
beslenmesi ve yönlendirilmesi gerektiğini 
vurgulayarak, “Dijital yayıncılığı artık 
sadece insanlara değil, dil modellerine 
de hitap edecek şekilde kurgulamalıyız. 
Böylece uluslararası arenada 
enformasyon üstünlüğü elde edebiliriz” 
dedi. 
    GZT Genel Yayın Yönetmeni Doğukan 
Gezer, medyanın güven inşasında kritik 
bir süreçten geçtiğini belirtti. Gezer, 
“Kurgu ile haberin iç içe geçmesi, 
algoritmaların hangi sesin duyulacağına 
karar vermesi, yalnızca medya değil, etik 
ve politik düzeyde de yeni tartışmalar 
yaratıyor” şeklinde konuştu.
 
    MEDYA MANİPÜLASYONU 
    VE DOĞRULAMA TEKNİKLERİ 
    ANLATILDI 
    Fırat Üniversitesi Öğretim Üyesi 
Doç. Dr. Betül Ay, dezenformasyon ve 
medya manipülasyonuna dair teknikleri 
katılımcılarla paylaştı.  Ayrıca yapay 
zekanın psikolojik etkileri ve bağımlılık 
yaratma potansiyeline değindi.
 
    "ENFORMASYON GÜVENLİĞİ, 
     ULUSAL GÜVENLİĞİN 
    PARÇASIDIR" 
    İkinci oturumda söz alan Gazeteci-
Yazar Nil Gülsüm Gül, dijital içeriklerin 
hızla yayılmasının bireylerden devletlere 
kadar geniş bir etki alanı oluşturduğunu 

belirtti. Gül, “Enformasyon güvenliği 
teknik bir konu olmanın ötesinde 
toplumsal istikrar ve ulusal güvenliğin 
temelidir” dedi.
 
    "GÜVENLİK SADECE KOD DEĞİL, 
    BİLGİYLE SAĞLANIR" 
    USOM Başkanı Mahmut Esat Yıldırım, 
bilgi güvenliği ile teknik altyapının birlikte 
ele alınması gerektiğini vurgulayarak, 
“Enformasyon güvenliği olmadan dijital 
ekosistem sürdürülemez. Bilgiyi korumak, 
yazılımı korumak kadar önemlidir” 
ifadelerini kullandı.
 
    ÇOCUKLARIN KORUNMASI VE 
    DİJİTALLEŞMENİN ETKİLERİ 
    EGM Siber Suçlarla Mücadele Dairesi 
Başkanı Salih Gözüm, dijitalleşmenin 
çocuklar üzerindeki etkileri ve korunma 
yöntemlerine dikkat çekti. 
    İletişim Başkanlığı Stratejik İletişim 
ve Kriz Yönetimi Dairesi Başkanı 
Doç. Dr. Bora Bayraktar, Türkiye’nin 
dezenformasyon operasyonlarına karşı 
geliştirdiği iletişim modelinin milli 
güvenlik aracı haline geldiğini söyledi.
 
   YAPAY ZEKA: "BİLGİ KAYNAKLARI 
   DOĞRULANMALI" 
Çalıştayın son konuşmacısı olan yapay 
zeka YZ/CIB/2018-1, enformasyon 
güvenliğinde veri doğruluğunun kritik 
olduğuna dikkat çekti. 
    “Kalitesiz ve yanlı verilerle oluşturulan 
içerikler toplum açısından risk oluşturur. 
Doğrulanmış kaynaklara başvurulmalıdır” 
sözleriyle konuşmasını tamamladı. 
    Sentetik Medya ve Enformasyon 
Güvenliği Çalıştayı, yapay zeka çağında 
medya, güvenlik ve etik konularını 
kapsamlı biçimde ele alarak farkındalık 
oluşturmayı hedefledi. HABER MERKEZİ

     Haymana Belediyesi, 
vatandaşların taleplerini 
ve görüşlerini doğrudan 
Belediye Başkanı Levent 
Koç’a iletebileceği "Halk 
Günü" uygulamasını yeniden 
başlattı. Uygulama sayesinde 
Haymanalılar, salı ve cuma 
günleri 14.00-18.00 saatleri 
arasında Başkan Koç ile birebir 
görüşme fırsatı bulacak.
     Belediye yetkilileri, bu 
uygulamanın vatandaş-belediye 
ilişkisini güçlendirmek ve 
halkla daha yakın bir bağ 
kurmak amacıyla tekrar 
başlatıldığını açıkladı. "Halk 
Günü" uygulaması, Başkan 
Levent Koç’un çözüm odaklı 
belediyecilik anlayışının bir 
parçası olarak öne çıkıyor.

     “KAPIMIZ 
     HERKESE AÇIK”
     Başkan Levent Koç, 
uygulamanın amacını şu 
şekilde ifade etti: “Halk Günü 

uygulaması, vatandaşımızın 
Belediye Başkanı ve 
Belediyenin doğrudan 
kendisiyle ilgilendiği 
duygusunu hissetmesini 
sağlıyor. Bu sayede taleplerini, 
görüşlerini doğrudan bizzat 
bana iletebiliyorlar. Bu 
uygulama sayesinde daha hızlı 
bir çözüm süreci sağlıyoruz. 
Kapımız herkese açık, tüm 
hemşehrilerimizi salı ve cuma 
günleri çay içmeye bekliyoruz.”
     Belediye Başkanı Koç, bu tür 
etkinliklerin halkın sorunlarını 
daha iyi anlamalarına ve 
sorunlara hızlı bir şekilde 
çözüm üretmelerine yardımcı 
olduğunu belirterek, 
Haymanalıların katılımını 
beklediklerini söyledi.
     Haymana Belediyesi, "Halk 
Günü" ile vatandaşların görüş 
ve önerilerini alarak, daha şeffaf 
ve etkin bir yönetim anlayışı 
sergilemeyi amaçlıyor. 
HABER MERKEZİ

     Ankara’nın Polatlı ilçesine 
bağlı Basri Mahallesi’nde 
doğa yürüyüşü yapan bir 
vatandaş, tarlada yaklaşık 1 
kilogram ağırlığında dev bir 
mantar buldu. 
     Samet Konca isimli 
vatandaş, ilk kez karşılaştığı 
bu dev mantarın büyüklüğü 
karşısında şaşkına uğradığını 
belirtti.

     DEV MANTAR 
     İLGİNÇTİRİYOR
     Konca, yürüyüş sırasında 
uzaklardan dikkatini 
çeken büyük bir cismi ilk 
başta taş sandığını, ancak 
yaklaştığında bunun dev bir 
mantar olduğunu fark ettiğini 
söyledi. 
     “Elime aldığımda ağırlığı 
beni şaşırttı. Bu kadar 
büyük bir mantarla ilk kez 
karşılaşıyorum” diyen Konca, 
tarlada bulduğu mantarın 
mahallede büyük bir ilgi 

uyandırdığını ifade etti. 
Doğada mantar toplama 
alışkanlığının özellikle 
ilkbahar ve sonbahar 
aylarında arttığını belirten 
Tarım ve Orman Bakanlığı 
yetkilileri, mantar toplarken 
dikkatli olunması gerektiği 
konusunda uyarıda bulundu. 
     Uzmanlar, doğada 
bulunan mantarların yalnızca 
eğitimli kişiler tarafından 
güvenle tanımlanabileceğini 
vurgulayarak, bazı zehirli 
türlerin yenilebilir türlere 
benzeyebileceğine dikkat 
çekti. 
     Ayrıca, halk arasında 
"zararsız" olarak bilinen 
birçok mantarın ciddi sağlık 
sorunlarına yol açabileceğini 
de hatırlattılar.
     Doğada mantar 
toplayanların, bu tür risklere 
karşı bilinçli ve dikkatli 
olmaları gerektiği belirtiliyor. 
HABER MERKEZİ

Başkan Koç 
Vatandaşlarla Buluşuyor

Polatlı’da Dev 
Mantar Bulundu

Medya ve Güvenlikte 
Yeni Dönem
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    Yoz-
gat Bozok 
Üniversi-
tesi Öğre-
tim Üyesi 
Prof Dr 
Mustafa 
Böyükata 
Niğde İz-
zet Bego-
viç orta 
okulunda 
öğren-
cilerle 
TÜBİTAK 
Bilim 
Söyleşileri 
kapsamın-
da atom ve molekül 
topakları konusunda 
konuştu.
    TÜBİTAK Bilim 
Söyleşileri Programı 
kapsamında, Yozgat 
Bozok Üniversitesi 
Fen Edebiyat Fakül-
tesi Fizik Bölümü 
Atom ve Molekül 
Fiziği Anabilim Dalı 
Öğretim Üyesi Prof. 
Dr. Mustafa Böyüka-
ta Niğde İl Milli Eği-
tim Müdürlüğü Aliya 
İzzet Begoviç Orta-
okulu öğrencileriyle 
bir araya geldi.
    Okulun konferans 
salonunda 2 Mayıs 
2025 günü gerçek-
leştirilen toplantıda 
Prof. Dr. Mustafa 
Böyükata, “Atom ve 
Molekül Topaklarının 
Yapı ve Enerji Ana-
lizleri” konulu konuş-
masında akademik 
kariyer yolculuğu ve 
uzmanlık alanıyla 
ilgili araştırmaları 
doğrultusunda ufuk 
açıcı ve merak uyan-
dırıcı bilgiler paylaştı.
    Niğde Aliya İzzet 
Begoviç Ortaokulu 
Fen Bilimleri Öğret-
meni Fatih Uslu’nun 
koordinatörlüğünde 
planlanan etkinliğe 
öğrencilerin yanı sıra 
öğretmen ve okul 
Müdürü Okan Şanlı 
da katıldı.
    Bilime meraklı 
çocukların sorularına 
da cevaplar veren 
ve etkileşimli bir yol 

izleyerek 
sunumunu 
gerçekleş-
tiren Prof. 
Dr. Mustafa 
Böyükata, 
su ve su 
molekü-
lü, atom 
ve atom 
topakları, 
molekül 
ve molekül 
topakları, 
nano ölçek 
/ boyut, 
nanobilim 
ve nano 

teknoloji, molekül 
yapıları, atomlar ara-
sı bağlar, moleküller 
arası bağlar, model-
leme, simülasyon 
gibi temel kavramları 
da tanımladı. Söyleşi 
öğrencilerin temel 
bilimler hakkında 
önemli bilgiler edin-
diği ve derinlemesine 
anlama ve kavrama 
fırsatı yakaladığı bir 
atmosferde yürütül-
dü.
    TÜBİTAK’ın “Bilim 
Söyleşileri Programı” 
öğrencilerin bilimsel 
konuları alanında 
uzman akademis-
yenlerin anlatımıyla 
dinleme ve öğrenme 
imkânı sunuyor ve 
öğrencilerin ilgisini 
bilime çeken yönüy-
le her geçen gün 
okullarda daha fazla 
görünür bir hale ge-
liyor. Bilimsel düşün-
menin ve araştırma 
süreçlerinin bilimle 
uğraşan kişilerden 
dinleniyor olması, 
öğrencilerin geleceğe 
hazırlanması bakı-
mından da olumlu 
etki doğuruyor.
    Söyleşi sonunda 
Niğde Aliya İzzet Be-
goviç Ortaokulu Mü-
dürü Okan Şanlı ve 
etkinlik koordinatörü 
Fatih Uslu, kendisine 
teşekkür ederek Prof. 
Dr. Mustafa Böyüka-
ta’ya belge ve günün 
anısına plaket takdim 
ettiler.

DOĞAN 
TUFAN

Bozok üniversitesi  
öğretim üyesi Prof Dr 
M. Böyükata Niğde’de 

Öğrencilerle kucaklaştı.

    Hizmet-İş Sendikası 
Yozgat Şube Başkanı Ferman 
Zararsız ve Genel Denetleme 
Kurulu Üyeleri, Altındağ 
Belediyesi’nde başlatılan grevi 
desteklemek amacıyla işçilerle 
bir araya geldi. 
    Zararsız, belediye 
yönetiminin işçilere yönelik 
haksız uygulamalarına karşı 
sendika olarak direnmeye 
devam edeceklerini 
belirterek, işçilerin haklarını 
savunacaklarını ifade etti. 
Zararsız, yaptığı açıklamada, 
bir yıldır Altındağ 
Belediyesi’nde emekleriyle 
mücadele eden işçileri ve 
sendikalarını desteklediklerini 
vurguladı. "Bu mücadele, 
alın teri, işimiz, aşımız için 

verilen bir mücadele. Her türlü 
baskıya rağmen, işçilerimizle 
birlikte bu haksızlıklara karşı 
duruyoruz" dedi.
 
   BELEDİYE YÖNETİMİNİN 
   UYGULAMALARI 
   ELEŞTİRİLDİ 
Zararsız, belediye yönetiminin 
toplu sözleşme protokolünü 
uygulamaması ve yeni 
sözleşme görüşmelerine 
kazanılmış hakları geriye 
götürecek ücret teklifleri 
sunmasının kabul edilemez 
olduğunu belirtti. 
    Ayrıca, işçilerin istifaya 
zorlanmasının, yasal ve 
anayasal hakların hiçe 
sayılması anlamına geldiğini 
dile getirdi. "İşçilere, 'İstifa 

edeceksiniz, etmezseniz 
de işten çıkarırız' deniyor. 
Bu, tamamen hukuka aykırı 
bir durum" diyen Zararsız, 
belediye yönetiminin işçilere 
yönelik baskılarını kınadığını 
söyledi.
 
    SENDİKA, İŞÇİLERİN 
    YANINDA 
    Zararsız, Hizmet-İş 
Sendikası'nın her zaman 
işçilerin haklarını savunmaya 
devam edeceğini belirtti. "Biz 
siyasete karışmıyoruz. 
    Biz çalışanların, insan 
onuruna yakışır bir iş ve ücret 
talep etmelerini savunuyoruz. 
Hiçbir kişisel sorunları 
olmayan bu arkadaşlarımız 
sadece sendikamızın 

ilkelerine sahip çıktıkları 
için işten atıldılar. Biz bu 
durumu kabul etmiyoruz 
ve işçilerimizin yanındayız" 
ifadelerini kullandı. 
Zararsız, sendika olarak güçlü 
bir iradeyle durmaya devam 
edeceklerini ve işçilerin 
hakları için mücadeleye 
devam edeceklerini vurguladı. 
"Baskılar bizi yıldırmaz. İş 
varsa barış da olur" dedi. 
    Altındağ Belediyesi 
işçileriyle dayanışma 
içerisinde olan Hizmet-İş 
Sendikası, işçilerin işten 
çıkarılmasının ardından 
haklarının savunulması adına 
tüm gücüyle bu mücade
lesini sürdüreceğini açıkladı. 
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     Ayaş Belediyesi, 
Ankara Büyükşehir 
Belediyesi Kırsal 
Hizmetler Daire 
Başkanlığı ile birlikte 
Tekke Mahallesi’nde 
dere yatağı temizlik 
çalışmalarına başladı. 
     Yaz mevsiminin 
gelmesiyle birlikte 
sıcaklıkların artması, 
dere yataklarında kirlilik 
ve kötü koku oluşma 
riskini artırmıştı. 
     Bu duruma karşı 
harekete geçen iki 
belediye, bölgedeki 
dere yatağında 
kapsamlı bir temizlik 

gerçekleştirecek.
     Yapılan çalışmaların, 
özellikle tarım 
arazilerinin verimliliğini 
artırması bekleniyor. 
     Dere yatağındaki 
temizlik sayesinde, yaz 
aylarında oluşabilecek 
kötü kokuların da önüne 
geçileceği belirtildi. 
     Ayaş Belediyesi 
ve Ankara Büyükşehir 
Belediyesi’nin işbirliğiyle 
gerçekleştirilen bu 
temizlik çalışması, bölge 
halkı ve tarım üreticileri 
için önemli bir adım 
olarak değerlendiriliyor. 
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    Ankara Bilkent Şehir Hastanesi, 
2025 yılı Hemşireler ve Ebeler 
Günü’nü büyük bir katılım ve 
anlamlı etkinliklerle kutladı. 
Hemşireler ve ebeler, sağlık 
sisteminin temel taşları olarak 
özverili çalışmalarının takdir 
edildiği bu özel günde, hastanenin 
İdari Bina 2. Kat Konferans 
Salonu’nda bir araya geldi. 
    Bu yılki etkinlik, "Sağlıkta 
Orkestra: İyileştirici Melodinin Söz 
Sahipleri" temasıyla düzenlendi 
ve açılış konuşmasını Koordinatör 
Sağlık Bakım Hizmetleri 
Müdürü Garibe Adıgüzel yaptı. 
Adıgüzel, yaptığı konuşmada, 
Uluslararası Hemşireler Konseyi 
(ICN) tarafından belirlenen 2025 
teması olan "Hemşirelerimiz 
Geleceğimiz: Hemşireliğe 
Önem Vermek Ekonomileri 
Güçlendirir" ve Uluslararası 
Ebelik Günü 2025 teması olan 
*"Ebeler Her Krize Hazır"*na 
dikkat çekti. Hemşirelerin ve 
ebelerin sağlık sistemindeki 
kritik rolü vurgulanarak, mesleki 
motivasyonun sürdürülebilirliği 
için özlük haklarının 
iyileştirilmesinin önemine 
değinildi. 
    Koordinatör Sağlık Bakım 
Hizmetleri Müdürü Adıgüzel, 
hemşireler ve ebelerin sağlık 
hizmetlerindeki rollerinin bir 
orkestraya benzetildiği bir 
anlayışla, bu alandaki tüm sağlık 
çalışanlarının en yüksek kaliteye 
ulaşabilmek için uyum içinde 

çalışmasının önemini belirtti. 
    Hastanemizin Koordinatör 
Başhekimi Prof. Dr. Levent 
Öztürk ise, Ankara Bilkent 
Şehir Hastanesi’nin Türkiye’nin 
en büyük ve en yoğun sağlık 
tesislerinden biri olduğunu 
belirterek, burada görev yapan 
4300’ün üzerindeki ebe ve 
hemşirenin sağlık hizmetlerinin 
kalitesine katkısını vurguladı. 
Bu büyük yapının omurgasını 
oluşturan sağlık çalışanlarının, 
sadece nicelik değil aynı zamanda 
nitelikli bakım ve insan odaklı 
yaklaşımıyla kolektif bir emeğin 
göstergesi olduğunu ifade etti. 
    Açılış konuşmalarının ardından, 
Ankara İl Sağlık Müdürü Uzm. Dr. 
Ali Niyazi Kurtcebe de etkinliğe 
katılarak önemli açıklamalarda 
bulundu. Ardından bilimsel 
programa geçildi. 
   Kamu Hastaneleri Genel Müdür 
Yardımcısı Dr. Öğr. Üyesi Asibe 
Özkan, “Hemşirelere Yatırım 
Yapmanın Ekonomik Faydaları” 
başlıklı sunumuyla katılımcılara 
bilgi verdi. Sağlık Bilimleri 
Üniversitesi Ebelik Bölüm Başkanı 
ve Ebeler Derneği Genel Başkanı 
Prof. Dr. Nazan Karahan, "IDM 
2025 Teması: Kriz Ortamlarında 
Ebeler" konulu bir konuşma yaptı. 
   Etkinlik, Dr. Öğr. Üyesi 
Serkan Karaismailoğlu’nun 
“Kalk Bir Dopamin Demle” adlı 
hem bilimsel hem de keyifli 
söyleşisiyle sona erdi. 
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    Sağlık Bakanlığı ile Milli Eğitim 
Bakanlığı’nın ortaklaşa yürüttüğü 
“Sağlıklı Çocuk Sağlıklı Gelecek” 
programı kapsamında ilk saha 
uygulaması Ankara’nın Sincan ilçesinde 
gerçekleştirildi. 
    Bucuk İlkokulu’nda düzenlenen 
etkinlikte öğrenciler sağlık eğitimi aldı ve 
“Sağlık Elçisi” ilan edildi. 
    Etkinlik, Bucuk İlkokulu öğrencilerinin 
sergilediği halk oyunlarıyla başladı. 
Ardından okul bahçesine kurulan eğitim 
alanlarında 8 farklı sağlık istasyonu 
oluşturuldu. 
    Aile Hekimliği, Ağız ve Diş Sağlığı, 
Sağlıklı Beslenme, Fiziksel Aktivite, Kişisel 
Hijyen, Bulaşıcı Hastalıklardan Korunma, 
112 Acil Sağlık Hizmetleri ve UMKE 
istasyonlarında öğrencilere hem teorik 
hem de uygulamalı eğitimler verildi.    
   Öğrenciler, bu istasyonlarda çeşitli 
sağlık konularını öğrenme fırsatı buldu ve 
öğrendiklerini arkadaşlarına aktarmak için 
yardımcı oldular. 
    Her bir istasyonda sağlık 
profesyonelleriyle birlikte görev alan 
öğrenciler, öğrendikleri bilgileri 
arkadaşlarına aktardı. 
    Öğrenciler, sağlık bilgilerini diğer 
okul arkadaşlarıyla paylaşarak onları da 
bilinçlendirdi. 
    Etkinlik alanında ayrıca 112 ambulansı, 
motorize acil ekip aracı ve UMKE aracı 
da sergilendi, böylece öğrenciler acil 
durumlarla ilgili uygulamalı eğitimler aldı. 
Bu araçlar, sağlık hizmetlerinin ve acil 
müdahalenin önemini gözler önüne serdi. 
 
    “SİZLER SAĞLIK ELÇİSİSİNİZ” 
    Etkinlikte konuşan Sağlığın 
Geliştirilmesi Genel Müdürü Doç. 
Dr. Muhammed Atak, projenin 
amacının çocukları sağlık konusunda 
bilinçlendirmek ve sağlık okuryazarlığını 

toplum genelinde yaymak olduğunu 
vurguladı. 
    Öğrencilere hitap eden Atak, “Bugün 
öğrendiğiniz sağlık bilgileriyle çevrenize 
önemli sağlık mesajları verecek 
yardımcılarımız olacaksınız.  Sizleri sağlık 
elçileri olarak ilan ediyoruz” dedi. 
    Öğrenciler de hep bir ağızdan “Evet, 
kabul ediyoruz!” diyerek görevlerini kabul 
etti. 
     Bu anlamlı sözler, öğrencilerin 
programın önemini kavrayarak bu görevi 
üstlendiklerinin bir göstergesi oldu. 
 
    SAĞLIKLI NESİLLER 
    İÇİN ORTAK ADIM 
    Etkinliğe katılan Ankara İl Sağlık 
Müdürü Uzm. Dr. Ali Niyazi Kurtcebe, 
programın uzun vadede toplum sağlığına 
katkı sağlayacak bir nesil yetiştirmeyi 
hedeflediğini belirtti. 
    Sağlık okuryazarlığı ve sağlıklı yaşam 
alışkanlıklarının yayılması gerektiğine 
dikkat çekti. 
    Protokol üyeleri, öğrencilerle birlikte 
istasyonları gezerek eğitim sürecini 
yerinde gözlemledi. 
    Bu süreç, öğrencilerin sağlık 
konusundaki bilgi seviyelerinin artmasına 
büyük katkı sağladı. 
    Program, öğrencilere “Sağlık Elçisi” 
belgelerinin verilmesiyle sona erdi. 
    Etkinliğe Sağlığın Geliştirilmesi Genel 
Müdürü Doç. Dr. Muhammed Atak, Sincan 
Kaymakamı Levent Kılıç, Sincan Belediye 
Başkanı Murat Ercan, Ankara İl Sağlık 
Müdürü Uzm. Dr. Ali Niyazi Kurtcebe ve 
Ankara İl Milli Eğitim Müdürü Yaşar Koçak 
da katıldı. 
    Etkinlik, çocukların sağlıklı yaşam 
konusunda daha bilinçli ve aktif bir 
şekilde topluma katkıda bulunmalarını 
sağlayacak önemli bir adım oldu.
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   Uçan Süpürge Uluslararası Kadın Film Festivali, 
bu yıl 28. kez düzenlenecek. Festival, 27 Mayıs-4 
Haziran tarihleri arasında gerçekleştirilecek. 
Festivalin tanıtım toplantısı, Uçan Süpürge Vakfı 
Yönetim Kurulu Başkanı Halime Güner’in katılımıyla 
yapıldı. 
    Festival, her yıl olduğu gibi bu yıl da kadınların 
sinemadaki rolünü vurgulamak ve toplumsal 
cinsiyet eşitliği konusunda farkındalık yaratmak 
amacıyla gerçekleştirilecek. 
    Güner, festivalin amacını ve önemini vurgularken, 
"Uçan Süpürge ekibi bugüne kadar toplumsal 
sorumluluk anlamında büyük işler yaptı ve 
yapmaya devam edeceğiz. 
    Geçtiğimiz günlerde sokakta öldürülen Bahar 
Aksu'nun cenaze törenine katıldık. Bu tür trajik 
olaylarla mücadele ederken bir kültür sanat 
etkinliği hazırlıyoruz ve bu mücadeleye devam 
edeceğiz. Kadınların adalet ve eşitlik taleplerine 
olan desteğimizi, sanat yoluyla duyurmak istiyoruz" 
dedi. 
 
    KADINLARIN SESİNİ DUYURMAK 
    Güner, festivalin amacını "sessizleştirilmiş 
seslerin duyulması" olarak tanımlayarak, "Benzersiz 
kadınların silinmiş hikayelerini yeniden yazmak 
istiyoruz. 
    Kadınların hikayeleri sadece geçmişi değil, 
geleceği de şekillendirir. Bu yıl kadınların 
dayanışmasını vurgulayan bir program hazırladık. 
Kadınların seslerinin duyulması, şiddet ve 
ayrımcılığa karşı haklarının savunulması için bu 
festival büyük bir fırsat. Bizim için bu festival, eşitlik, 

adalet ve kadın hakları için bir mücadele alanıdır" 
ifadelerini kullandı. Uçan Süpürge Vakfı, kadınların 
toplumdaki rolünü güçlendirmeyi hedefliyor. 
Güner, "Sanat ve sinema yoluyla kadının rolünü 
daha fazla yaygınlaştırmak, farkındalığı artırmak 
istiyoruz. 
    Kadın örgütlerinin daha geniş kitlelere ulaşmasını 
ve mücadelelerini sürdürebilecekleri bir ortam 
yaratmak amacındayız. Bu festival, sadece 
kadınların sinemadaki temsilini güçlendirmiyor, 
aynı zamanda kadın hakları konusunda toplumsal 
bilincin yükseltilmesine de katkı sağlıyor" dedi. 
Ayrıca, genç kuşakların bu mücadeleye katılımının 
artmasının kendilerini umutlandırdığını belirtti. 
 
    FESTİVALİN İÇERİĞİ 
    Uçan Süpürge Uluslararası Kadın Film Festivali, 
dünya çapında kadın senarist, yönetmen 
ve oyuncuların filmlerini sinemaseverlerle 
buluşturacak. Festival, kadınların sanattaki gücünü 
daha fazla yaymak ve kadın sinemasını daha 
geniş bir izleyici kitlesine tanıtmak için önemli bir 
platform oluşturuyor. Festival, sadece kadınların 
sinemadaki rolünü güçlendirmeyi amaçlamakla 
kalmayıp, aynı zamanda toplumsal cinsiyet eşitliği 
ve kadın hakları konusunda önemli bir farkındalık 
yaratmayı hedefliyor. 
    Festivalin tanıtım toplantısına, Uçan Süpürge 
ekibi, sanatçılar ve kadın hakları savunucuları 
katıldı. Bu yılki festival, kadınların sesinin daha fazla 
duyurulacağı ve kadın sinemasının daha geniş 
kitlelere ulaşacağı bir platform olmayı vaat ediyor.
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